
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 11.5.2023 od 17.00 hodin 

 v budově ZŠ Postupice – přízemí, učebna českého jazyka 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří,  

                 Ing. Sternberg Jiří, Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: Šesták Václav 

Ověřovatelé zápisu: Bc Janata Michal, Ing. Vrňák Pavel 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

Program: 

1. Schválení smlouvy o spolupráci při zajišťování zpětného odběru a zařazení místa 

zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství  

2. Schválení závazku dofinancování cisternové automobilové stříkačky 

3. Projednání žádosti o souhlas s výstavbou a napojením na vodovod v majetku obce 

4. Projednání žádosti o poskytnutí daru  

5. Projednání uložení finančních prostředků 

6. Projednání žádostí o pronájem pozemku v majetku obce 

7. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku na domácí ČOV 

8. Projednání kalkulace pro vodné a stočné za rok 2022 

9. Schválení veřejnoprávní smlouvy o příspěvek na komunální odpad 

10. Rozpočtové úpravy č.2/2023 

11. Různé 

                                              

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 

zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství mezi firmou EKO-KOM,  

a. s., Na Pankráci 1685/17, Praha 4 a Obcí Postupice. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 2: 

ZO se zavazuje v rámci projektu „Postupice – Cisternová automobilová stříkačka,  

JSDH-V1-2023-00034“, dofinancovat rozdíl mezi celkovou cenou předmětu plnění  

a poskytnutou dotací do plné výše z vlastních zdrojů. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 



K bodu 3:  

ZO souhlasí s umístěním části stavby vodovodu na pozemku v majetku obce parc. č. 1642  

ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. Postupice a jeho následným napojením na obecní 

vodovod dle žádosti Ing. E. Z., Praha 2. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 4: 

ZO schvaluje Darovací smlouvu na poskytnutí finančního daru pro SH ČMS – Okrsek 

Struhařov ve výši 3.000,- Kč na rok 2023. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 5: 

a) ZO schvaluje prodloužení smlouvy o vkladu volných finančních prostředků na 

termínovaný vklad u ČS o 1 rok a zvýšení částky, která bude uložena o 4 000 000,- Kč. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

b)  ZO schvaluje pokračování uložení volných finančních prostředků do fondu KB Amundi 

CR o 1 rok a zvýšení vkladu o 4 000 000,- Kč. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 6: 

a) ZO schvaluje pronájem části obecního pozemku parc. č. 161 ostatní plocha, jiná plocha 

o výměře 20 m2 v k.ú. Postupice za podmínek obvyklých pro žadatele M. S., Praha 4. 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

b)  ZO schvaluje pronájem části obecního pozemku parc. č. 1027/1 ostatní plocha, ostatní  

komunikace, o výměře 8m2 v k.ú Postupice za podmínek obvyklých pro žadatelku Ing. I.P., 

Postupice. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 7: 

ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy a příspěvek ve výši 30.000,- Kč na stavbu 

domácí ČOV pro M. V., Lísek. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 8:  

ZO bere na vědomí Porovnání všech položek výpočtu (kalkulace) cen pro vodné a stočné 

za kalendářní rok 2022 a dosažené skutečnosti v tomto roce. 

Hlasování: 7 - 0 – 0 

 

 

 

 



K bodu 9:  

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2 000,- Kč z rozpočtu obce a uzavření       

Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu pro žadatelku E.B., 

Postupice.  

Hlasování: 7 - 0 – 0 

  

 

 

K bodu 10: 

ZO schvaluje Rozpočtová opatření č. 2/2023 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 7 - 0 – 0 

 

 

 

K bodu 11: 

a)  ZO bere na vědomí Zápis z jednání osadního výboru Buchov. Ze zápisu vyplývají tyto 

požadavky: - oprava komunikace do Buchova 

                   - prodloužení místní komunikace v Buchově 

        - sněhové zábrany – výsadba keřů 

        - zřízení autobusové zastávky na znamení u odbočky na Buchov 

ZO bere na vědomí 

 

 

b)  ZO bere na vědomí požadavky přednesené zástupcem osadního výboru Dobříčkov  

při ústním jednání se starostou obce: - nová síť na volejbal 

           - okapy na spolkový dům 

           - vyřešit studnu a kanalizaci ve spolkovém domě 

           - světlo na železniční zastávce 

           - zkontrolovat stav lip u kapličky a jívy na hřišti   

ZO bere na vědomí 

 

 

c)  ZO nesouhlasí s výstavbou větrných elektráren v katastru obce Struhařov. Větrné  

 elektrárny by způsobily zhoršení kvality života v širokém okolí, pokles cen nemovitostí  

 a zhoršení vizuálního vjemu naší krajiny. 

Hlasování: 0 - 7 – 0 

 

 

d)  ZO souhlasí s vyřazením nepotřebného majetku z MŠ Postupice (stolky, židličky) ve výši 

71.301,40 Kč, zřizovatel o jeho další využití nemá zájem, a proto schvaluje jeho následný 

odprodej. Tržba z případného uskutečněného prodeje bude použita na financování některé 

z hlavních činností v PO ZŠ a MŠ Postupice. (Seznam a ocenění majetku je přílohou zápisu.)  

Hlasování: 7 - 0 – 0 

 

 

e)  ZO bere na vědomí poděkování spolku Záškolák, z.s. za poskytnutý dar do tomboly 

školního plesu. 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

DISKUSE: 



P. Vrňák – informuje o možnosti přemístění kontejnerů od kapličky v Miroslavi na pozemek 

                  u komunikace na Vrbětín 

     - upozorňuje na výtluky v Dobříčkově, na komunikaci ze Sušice do Struhařova  

                  a v Postupicích v ulici U Sokolovny  

J. Malý – dotazuje se, kdo je vlastníkem stolů a lavic používaných při akcích hasičů  

starosta: zjistíme v evidenci majetku 

J. Andr – žádá o opravu lávky a žebříku u skluzavky na dětském hřišti   

     starosta: herní prvky na hřišti opravíme 

 

 

 

VEŘEJNOST: 

S. Šetek st.  – požaduje opravu sjezdu ke kontejnerům pod Jednotou 

     starosta: prozatímní jednání s vedením Jednoty nevedla 

                                                           k řešení situace, pokud na to Jednota přistoupí, opravíme 

                                                           sjezd sami               

                 -  dotazuje se, v jaké fázi je rekonstrukce zasedací místnosti v budově OÚ 

     starosta: je téměř hotovo, práce se zbrzdily, protože bylo 

                                                           nutno udělat novou betonovou podlahu a ta musela  

           vyschnout, ale termín dokončení zakázky (31.7.2023)  

           bude dodržen, dílo bude předáno pravděpodobně do  

           konce května 2023  

S. Šetek ml.  – dotazuje se na možnost výstavby víceúčelového hřiště v Postupicích   

                         s neomezeným přístupem, aby děti měly kde sportovat 

     starosta: nové hřiště by nemohlo být neomezeně  

                                                           přístupné z důvodu udržení pořádku a předejití škodám,    

                                                           v diskuzi zaznělo, že i fotbalové hřiště je uzavřené  

                                                          bez volného přístupu občanů 

                                                          místostarostka: víceúčelové hřiště je za školou,  

                                                          s ředitelkou školy by bylo jistě možno jednat  

                                                          o podmínkách vstupu dětí na hřiště                                               

                    –  upozorňuje na nutnost „zkulturnit“ místo kolem kontejnerů u Vojtů 

     starosta: výhledově uděláme kolem kontejnerů 

                                                            pohledovou bariéru  

  

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.2/2023. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,20hodin. 

 

 

 


